

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 5/2023
Aika: 20.2.2023 klo 16.30
Paikka: Retokoti ja Zoom:



Join Zoom Meeting

<https://tuni.zoom.us/j/69406662974?pwd=SmhwVlBQS05VRlIRRUUV1UEcvWE1DQT09>

Meeting ID: 694 0666 2974

Passcode: 348612

Esityslista

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	3
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	3
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	3
7. Tuutorointi	4
7.1 Vuoden 2023 tuutorivalinnat	4
7.2 Tuutoroinnin budjetointi 2023	5
8. Talousasiat	5
8.1 Collegetilauksen eteneminen ja niihin budjetointi	5
8.2 Haalarimerkkikisan palkintoon budjetointi	6
9. Rehti-lehti	6
10. Vuosijuhlat	6
11. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka	6
12. Sidosryhmät ja yritysysteistyö	7

13. Tapahtumat	7
13.1 Ääniaallot	7
13.2 Pride-approt	8
13.3 Reettorit x Prodeko -sitsien tapahtumatilaan budjetointi	8
13.4 Tapahtumatiimin tapaamisen tarjoiluihin budjetointi	8
14. Viestintä	9
15. KV-asiat	9
16. Reettoreiden edustus Patinan ja TiTen vuosijuhlilla	9
17. TamArkin Vuosijuhlahajaan budjetointi	10
18. META	10
19. Kokouksen päättäminen	10

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.33.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat: Vilhelmiina Kivioja
Marilla Timonen
Verna Vihervuori
Fanni Silvén
Reetta Sihto
Jesse Sironen
Emma Salli
Veera Käsälä
Emilia Huhtamäki
Marimilla Hietava
Åsa Pihlström
Rosa Myllysilta

Puheenjohtaja
Sihteerit

Etänä Zoomin kautta
Etänä kohdat 1-7.2

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin:

Lisätään kohta 13.3 Reettorit x Prodeko -sitsien tapahtumatilaan budjetointi

Lisätään Haalarimerkkikisan palkintoon budjetointi 8.2

Lisätään kohta Tapahtumatiimin tapaamisen tarjoiluihin budjetointi 13.4

Muokataan kohdan 8.1 nimeksi Collegetilauksen eteneminen ja niihin budjetointi ja lisätään collegepaitoihin budjetointi esityslistaan.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Esityksen mukaan

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu: 8.2. Mentorointiohjelman välitapaaminen järjestettiin Lyhdyssä. Osallistujia oli 9, joista 7 paikanpäällä ja 2 etänä.

8.2. Tapahtumatiimihaku päättyi ja tiimiin haki 7 ihmistä, joista kaikki valittiin. Tiimiin valittiin siis Karoliina Kotilainen, Johanna Kaivo-oja, Inari Isohanni, Alina Lukin, Lotta Tasa, Venla Varjonen sekä Sini Taivalmaa.

9.2. Vujutiimi kokoontui ensimmäisen kerran

10.2. Lilja, Reetta, Åsa, Emma, Veera ja Vilhelmiina kokoustivat häirintä- ja tapahtumaohjeistuksen tiimoilta.

11.2. Reetta, Emilia, Marilla, Åsa ja Fanni edustivat Akateemisen Kyykän MM-kisoissa.

14.2. Vujutoimarit hyväksyivät Scandic Rosendahlin tekemän tarjouksen, ja hotellin tilat on varattu vuosijuhlia varten ajankohdalle 4.11.

15.2. Vilhelmiina Kivioja, Åsa Pihlström, Rosa Myllysilta, Marilla Timonen, Lilja Paakkanen ja Säde Lappalainen tapasivat TREY:n kummin.

15.2. Pulkankääntäjäiset järjestettiin. Mukana oli noin 30 reettoria ja vostokkia.

20.2. Reetta tapasi Lexican, Translan ja Vostokin kv-vastaavien kanssa.

Päätös: Esityksen mukaan.

7. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Tuutorit ollaan valittu!

Päätös: Esityksen mukaan.

7.1 Vuoden 2023 tuutorivalinnat

Esitys: Tuutorivastaava kertoo TREY:n hakemusten pohjalta valitut tuutorit.

Keskustelu: Tuutorihakemuksia tuli 12, joista 10 valittiin.

Päätös: Tuutoreiksi valitaan

Rosa Myllysilta

Alina Lukin

Emilia Jantola

Hilla Vuorinen

Johanna Kaivo-oja

Louna Suhonen

Tuutorivastaava

Venla Laine
Veera Hietämäki
Venla Varjonen
Silja Välimäki
Sini Taivalmaa

7.2 Tuutoroinnin budjetointi 2023

Esitys: Budjetoidaan tuutorointiin 550€ talousarvion mukaisesti.

Keskustelu: Tuutoritoiminnassa tulee kuluja toiminnan ylläpitämiseksi. Luku vastaa suurin piirtein edellisiä vuosia viime vuotta lukuunottamatt

Päätös: Budjetoidaan 550 euroa tuutorointiin.

8. Talousasiat

Tilillä nyt: 12 178,26€

Käteiskassassa nyt: 915,80€

8.1 Collegetilauksen eteneminen ja niihin budjetointi

Esitys: Keskustellaan saaduista collegetarjouksista ja collegeiden myyntihinnasta.

Päätetään mistä tilataan ja koska avataan tilauslomake. Esitetään, että budjetoidaan 1600 euroa collegepaitojen tilaukseen.

Keskustelu: Tarjouspyyntöjä lähetetty 7kpl, monenlaisia vastauksia. Järkevin olisi aiemminkin käytetty Jettaset. Tarjous heiltä on 32€/college. Pohdittiin, että ne myytäisiin samalla hinnalla eteenpäin jäsenistölle.

Väri vaihtoehtoina harmaa ja musta. Budjetoitu summa laskettu, kun tilattaisiin 50 kpl paitoja.

Paitatilaus tulee olemaan auki noin kaksi viikkoa.

Päätös: Budjetoidaan 1600 euroa collegepaitojen tilaukseen.

8.2 Haalarimerkkikisan palkintoon budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 20 euroa haalarimerkkikisan palkintoon.

Keskustelu: Suunnitellaan palkinnoksi S-ryhmän lahjakortti reettoreiden uuden haalarimerkin keksijälle.

Päätös: Budjetoidaan 20 euroa palkintoon.

9. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Ensimmäiset tämän kauden Instagram-jutut julkaistu, juttujen teko käynnistynyt ja nettisivuja selvitetään.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Vuosijuhlat

Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Ollaan kokoustettu ja päivämäärä on 4.-5.11. Julkaistu. Paikaksi varattu juhalle ja jatkoille Scandic Rosendahl.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla. Yhteislähtö verenluovutukseen järjestetään tiistaina 7.3. klo 17.

Keskustelu: Huomenna Reettorikahvit klo 10 Pääatalo D13 ja hallitus esittäytyy! Tullaan auttamaan Marimillaa aamulla. Kupillinen kopoa -tapaaminen huomenna Hervannassa.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Viesti Ry ja Jenga ovat ilmaisseet kiinnostuksensa haalaripaikoista! Muihin otetaan yhteyttä ja muistutellaan. Ruvetaan työstämään työelämäviikkoa tällä viikolla.

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. Black & White tapahtuma on edistynyt, lippuhinnaksi päätetty 4€. Tapahtumaa on markkinoitu.

Keskustelu: Ilmottautuminen alkanut tänään, ja reettoreiden osuus on mennyt päivän aikana täyteen. Rastien vetäjät reettoreiden puolelta on valittu. Euroviisu-sitsejä ei ole tulossa.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.1 Ääniaallot

Esitys: Ääniaallot etenevät, keskustellaan laivayhtiölle menevistä maksuista ja niiden päivistä, otetaan suunnitteluun mahdollisimman pian tapahtumatiimi myös mukaan!

Keskustelu: Ääniaaltojen merkit 70kpl on tilattu. Ovat söpöjä. Merkit maksoivat yhteensä 143,50 euroa + postikulut. Ilmoittautuneita oli lopulta 61 Reettoreilta ja Parkulta, muilta ainejärjestöiltä ei tule osallistujia. Mahdollinen ilmoittautumismäärä saattaa vielä muuttua, hämärien ilmoittautumisten vuoksi. 18.-19.3.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.2 Pride-approt

Esitys: Pride-approt ovat järjestymässä, niiden päivämäärä on 14.3. Suunnittelut ovat vielä vaiheessa, mutta pidetään hallitus ajantasalla.

Keskustelu: Pride-approt tulossa! Säde hoitaa appro-passin suunnittelun. Miniapprot, n. 4 leimaa. Yksityiskohtia vielä auki. Interaktio, Vostok, Reettorit ja Iltakoulu. Lilja ollut tänään kokoustamassa aiheesta.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.3 Reettorit x Prodeko -sitsien tapahtumatilaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan sitsien tapahtumatilaan 330 euroa.

Keskustelu: Tapahtumasta on keskusteltu, ja noin 30kpl on tulossa Prodekolta Tampereelle ja reettoreilta noin 40kpl. Tapahtumatilaksi on varattu Foundation-tila Tammelassa. Tapahtuman järjestämisen yksityiskohtia pohditaan lähempänä, kuten tapahtumatiimin tuen tarvetta. Sitsit järjestetään 22.3.

Päätös: Budjetoidaan 330 euroa tapahtumatilan vuokraan.

13.4 Tapahtumatiimin tapaamisen tarjoiluihin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan tapahtumatiimin tapaamiseen keskiviikkona 15 euroa.

Keskustelu: Tapahtumatiimi kokousta ensimmäistä kertaa keskiviikkona, ja tapaamiseen kaivataan tarjoiluja. Tapaamisessa suunnitellaan ja fiilistellään tulevan vuoden tapahtumien järjestämistä.

Päätös: Budjetoidaan 15 euroa tapahtumatiimin tapaamiseen.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Tällä viikolla pohditaan nettisivujen päivittämisestä, ja esimerkiksi tapahtuma-sivusta siellä. Hallitusesittelyt saatiin vietyä läpi. Seuraavia somekampanjoita esimerkiksi Hakijalle- ja mentorointi-ohjelman esittelyt. Kannustetaan aktiivista viestintää.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista. Keskustellaan esim. vaihtotapahtuman järjestämisestä ja kuinka usein sellainen kannattaisi järjestää.

Keskustelu: KV-vastaava Reetta tapasi Lexican, Translan ja Vostokin kv-vastaavien kanssa vaihtaritoiminnasta. Selvitellään toiminnan aktivoimisen mahdollisuuksia. Myös mahdollisesti voitaisiin järjestää tapahtuma, jossa vaihdossa olleet ja vaihtoon lähtevät kohtaisivat ja keskustelisivat. Mietitään järjestetäänkö kerran vai kaksi vuodessa. Ensimmäinen kokeilu voisi olla syksyllä.

Päätös: Esityksen mukaan.

16. Reettoreiden edustus Patinan ja TiTen vuosijuhlilla

Esitys: Reettorit ry:lle on tullut kutsu kahdelle Patinan 60. Vuosijuhlille 1.-2.4. Sekä kutsu kahdelle TiTen 32. Vuosijuhlille 1.-2.4. Keskustellaan siitä, ketkä lähtevät edustamaan.

Keskustelu: Patinan vuosijuhlien ilmoittautuminen on mennyt kiinni edellisenä päivänä, ja hallituksesta ei ole lähdössä jäseniä, mutta maisterivaiheen opiskelija Vili Riuttanen on lähdössä edustamaan Reettoreita.

TiTen vujuille edustamaan haluavat Vilhelmiina ja Åsa.

Päätös: Patinan vuosijuhliin lähtee Vili Riuttanen. TiTen vuosijuhlilla edustaa puheenjohtajisto Vilhelmiina Kivioja ja Åsa Pihlström.

17. TamArkin Vuosijuhlahajaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan TamArkin vuosijuhlahajaan 15€.

Keskustelu: TamArkin vujut ovat 4.-5.3. Ja edustamaan lähtevät Vilhelmiina ja Marilla.

Päätös: Budjetoidaan 15 euroa TamArkin vuosijuhlahajaan.

18. META

Pohditaan uutta kokousaikaa. Maanantait koettu hyväksi. Jatketaan samalla ajalla maanantaisin **16:30** joka toinen viikko.

Ensimmäinen kokous 4. periodissa on **6.3.**

Kevätkokous on sovittu **20.3.**, ja tällä viikolla hallituksen kokous on poikkeuksellisesti tiistaina **21.3. Klo 16:30.**

Muut kokoukset tulevat olemaan seuraavina päivinä klo 16:30:

3.4.

17.4.

3.5.

Hallitus haluaa merchiä.

Marimillan sutkautus “Suurempiakin pettymyksiä on vielä luvassa” saavuttaa kannatusta merchin tekstiin! Vaihtoehtoina hattu, lippis, huppari, kangaskassi, ratalasit tms.

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.07.

Pöytäkirja hyväksytty

21.03.2023

Tampere

Vilhelmiina Kivioja

Puheenjohtaja

Marilla Timonen

Sihteeri